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Zamyšlení
Valdice  -malá  obec,  malý  úřad,  jedna  uvolněná  starostka,  dvě  administrativní  pracovnice  a  v 
současné době 4 pracovníci údržby. Slovo starosta nejspíš vzniklo od slova „starat se“. Proto se, 
starostko, starej. Tak zřejmě vnímá tuto funkci většina lidí. Takže vlastně holka pro všechno. Jako 
zřizovatel pečuje o školy, odpadové hospodářství, životní prostředí, chod úřadu, směrnice, kontroly, 
shání  opraváře,  poptává  firmy.   Práci  nám někdy stěžují  zákonodárci,  kteří  svým rozhodnutím 
přesunují povinnosti ze státu na obce. A ty na obci se starej a je toho čím dál více. Některé zákony 
nemají  hlavu ani patu a jiné zmizí dřív, než začnou platit.  A to nemluvím o všech statistikách, 
kontrolách a různých nařízeních. Na to všechno jsme na úřadě pouze tři.

Pak volají občané, starostko, běhá tady pes, je bláto, práší se, nesvítí světlo, štěká pes, soused mi 
nadává, porušují noční klid, proč stále nemůžeme na fotbalové hřiště, proč ještě nejsou na parku 
lavičky, nejsou vyvezené kontejnery na bioodpad, někdy řešíme i sousedské vztahy.

Něco ovlivnit mohu, ale jindy jsem závislá na libovůli člověka, dodavatele, opraváře, kteří razí 
heslo: „Slibem nezarmoutíš!“ Jsou ale i tací, na které je spolehnutí.

Starostování  je  velká škola  života a  bylo by dobré  jednou napsat  o  tom knihu,  příhody veselé 
smutné, někdy zoufalé, jindy radostné a fakt pro zasmání. Některé opravdu nevymyslíte, ty píše sám 
život.

Práce mě baví, mám radost, když se vydaří uspořádat ve spolupráci s dalšími nadšenci o oběma 
školami karneval, dětský den, zábavu, posezení, vánoční setkání, ale i jen popovídání na zahrádce či 
na ulici. Nebo když vám jen tak přijde občan poděkovat na úřad, s důvěrou požádat o pomoc, sdělit  
připomínku nebo jen  popřát hezké jaro. 

I  na  jaře  když je  krásný den,  tak na nás ze sdělovacích prostředků a od různých kritiků útočí 
negativní zprávy, stížnosti a katastrofy. Pokusím se jít v proti proudu a krátce seznámit s úspěchy v 
obci nebo nabídnout a doporučit k návštěvě místo, kde vám bude příjemně. 

Za velký úspěch považujeme otevření ordinace praktického lékaře po MUDr. Hamáčkovi panem 
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doktorem Markem Vávrou.  Mnozí  se  nedočkavě  dotazovali  kdy,  kdy  už?  Pan  doktor  Vávra  s 
kolegou již nějakou dobu může pečovat o zdraví těch, kteří mají zájem do vkusně zařízené ordinace 
vstoupit a nechat se opečovávat. Z mého pohledu za poměrně krátkou dobu se podařilo ordinaci 
nově zrekonstruovat. Spolupráce mezi starostkou, panem doktorem, řemeslníky i pracovníky obce 
byla příkladná. Dovedli spolu komunikovat, domluvit se, najít kompromis, vymyslet řešení, pomoci 
a v pohodě dílo dokončit. Samozřejmě mnohdy i o víkendu, v podvečer nebo ve svém volném čase,  
kdy by mohli  odpočívat.  Dokázali  jsme spojit  síly,  protože nám šlo o stejnou a důležitou věc. 
Děkuji za spolupráci všem, kdo se podíleli. Z televize často slýcháme, že pacienti musejí dojíždět 
řadu kilometrů, pokud je vůbec někdo do péče přijme. Uvědomme si, že v naší malé obci máme 
ordinaci dětského a praktického lékaře, paní doktorku neuroložku a ordinaci gynekologa. Važme si 
toho, není všude samozřejmostí.

Úspěšně jsme dobudovali zázemí na tzv. hřišti SDH, k využití plánujeme už při hasičské soutěži  v 
sobotu 17.května a dokončili jsme zateplení celého areálu mateřské školy. Základní škola má být 
dokončena letos.

Vždy  příjemným  prostředím  k  setkávání  a  pohlazením  po  duši  je  naše  valdická  knihovna. 
Samozřejmě, můžete jen proběhnout a knihu rychle vrátit, vypůjčit novou a běžet. Ale doporučuji 
nepospíchat. Popovídání s paní knihovnicí, jejími rodiči, případně i s dalšími vypůjčovateli knih je 
vždy pohlazením po duši  a  milým zastavením třeba i  u kávy nebo čaje.  Přidanou hodnotou je 
výměna receptů,  zkušeností nebo jen tak popovídání o životě. V naší knihovně čas plyne „jinak“. 
Doporučuji návštěvu a uvidíte sami.

Pokud jste dočetli až sem, tak sděluji, že pokračování bude, pokud budeme při síle, zase příště.
     
Přeji všem krásné jaro ve zdraví a příjemně prožité chvíle.

                                                                                        Věra Skrbková, starostka obce
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ZPRÁVY Z OBCE – telegraficky a obrazově

Došlo ke kácení nebezpečné jívy v parku

Obecní lesík už je 
bezpečný

Proběhla první etapa rekonstrukce veřejného osvětlení
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Pomohli jsme, když bylo 
třeba



OBEC ŽIJE

Komise školská a kulturní a obecní úřad aneb Když se paří...
V sobotu 8. března se v místním kulturním domě konala tradiční aprílová zábava, která i  letos 
přilákala mnoho obyvatel naší obce. Večer byl plný smíchu, dobré nálady a nečekaných překvapení.
Program  zahájila  kapela  Levou  Rukou.  Vrcholem  večera  byla  barmanská  show,  která  diváky 
ohromila svou dynamikou a efektními triky. Nechyběla ani bohatá tombola s hodnotnými cenami.
Děkujeme všem, kteří se na přípravě a realizaci této vydařené akci podíleli, a těšíme se na další 
ročník. 

Martin Jirásek, předseda komise

Sociální a kulturní komise aneb když šikovné ruce tvoří
Už několik let sociální komise pořádá pro seniorky 2x do roka velikonoční a vánoční tvoření. Při 
tomto setkání jsme si i letos nejen vytvořily krásné dekorace, ale i popovídaly a zasmály u kávy.   
Bylo těžké vybrat jen pár fotografií výrobků, protože všechny byly krásné a dělané s láskou. Na 
všechny naše věrné šikovné "tvořilky" se těšíme příští rok a  zveme i ostatní.  Termíny na rok 2025 
zveřejníme na stránkách obce a zašleme mobilním rozhlasem. 

 Alena Jirutková, předsedkyně komise
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Komise životního prostředí aneb Hurvínek a příroda kolem nás
Dne  13. 2. 2025 proběhlo tvořivé odpoledne s ekologickým tématem 
"  Krmení  pro  ptactvo".  Pro  občany  byl  připraven  metodický  i 
pracovní  materiál  na  výrobu  závěsných  krmítek.  Dětem  byly 
nabídnuty  ještě  další  činnosti  -  tematické  omalovánky,  hry  s 
ekologickým  zaměřením,  pexesa  a  obrazový  materiál.  Akce 
probíhala ve spolupráci s MŠ, zejména ve využití prostor k setkání a 
využití metodických pomůcek.
Dne  22.  2.  2025 proběhl  zájezd  do  Prahy  -  Divadlo  Spejbla  a 
Hurvínka. Po příjezdu do Prahy byla časová rezerva a děti  mohly 
"vypustit páru" po cestě autobusem v menším parčíku poblíž divadla. 
Kdo chtěl, mohl se občerstvit v cukrárně či kavárně, které jsou také v 
blízkém okolí. Před vstupem do divadla následovalo velké focení u 
pana  Spejbla,  Hurvínka,  Máničky  a  bábinky  s  Žerykem.  Přímo v 
divadle si mohly děti vyzkoušet manipulaci s loutkami a prohlédnout 
si výstavku. Představení musí posoudit každý sám, ale náš Hurvínek 
je prostě jedinečný. Pro koho je to srdcovka, tak je spokojen. My to 
hodnotíme pozitivně - proběhl společný výlet pro mámy, táty a děti, 
který byl umocněn kulturním zážitkem.
Ze strany občanů byl o lístky zájem, ale na případnou další návštěvu 
tohoto divadla si počkáme až po jeho rekonstrukci. Máme se třeba na 
co těšit.
Dále  máme  naplánováno  dne  20.  3.  2025 setkání  v  knihovně  " 
Pohádkové čtení s jarním překvapením". Opět pro občany a děti  s 
ekologickým programem. 
Dle plánu by mělo proběhnout na zahradě u mostu již tradiční setkání 
"Jídla našich babiček" dne 5. 4. 2025 v 14,00 hod.
Na měsíc červen plánujeme výlet,  opět  s  ekologickým zaměřením 
Centrum  řemesel  -  Botanicus  -  Svět  rostlin  ,  ale  zatím  je  vše  v 
procesu jednání a příprav. Toť asi vše a doufáme, že to vyjde a bude 
zájem.

Dana Bretová, předsedkyně komise

Masopustní veselí ve Valdicích: rekordní účast a skvělá atmosféra!
Valdicemi  se  opět  rozezněl  smích,  hudba  a  rej  veselých  masek  –  konal  se  tradiční  Masopust 
pořádaný SDH Valdice s podporou Obce Valdice a MŠ Valdice. Letos připadl na sobotu 1. března a 
už od odpoledních hodin bylo jasné, že půjde o výjimečný ročník. Po patnácté hodině, kdy paní 
starostka  dala  oficiální  svolení,  vyrazil  průvod  plný  roztodivných  postav,  včetně  tradičního 
medvěda, koně, smrtky a samozřejmě samotného Masopusta. Doprovodná kapela s flétnami, basou, 
kytarami a harmonikou udržovala skvělou náladu a místní se mohli občerstvit voňavými koláčky od 
kuchařek z valdické jídelny. Kreativní masky našich sousedů ukázaly, že vtip a nápady rozhodně 
nechybí!

Po skončení průvodu se veselí přesunulo do vinárny v KD Valdice, kde se sešlo téměř 200 lidí – což 
z letošního ročníku dělá snad ten nejúspěšnější vůbec! Nechybělo dobré jídlo, pití, hudba a hlavně 
skvělá atmosféra. Především děti s napětím čekaly na tombolu, kde se rozdalo kolem 150 cen, a 
radost byla opravdu velká. Děkujeme všem, kdo se zapojili, pomohli s organizací i těm, kdo si přišli 
užít tuto krásnou tradici. Už teď se těšíme na příští rok!               Miloslav Bret, SDH Valdice
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ZPRÁVY Z MATEŘSKÉ ŠKOLY

Mateřská škola je místem, kde děti objevují svět a rozvíjejí své dovednosti prostřednictvím her a 
interakcí.  Nabízí  podporu a  inspiraci  k  individuálnímu růstu,  budování  sociálních dovedností  a 
lásky k učení.  Každé dítě zde nachází příležitost  k rozvoji  svých zájmů a talentů. V aktuálním 
školním roce 2024/25 školku navštěvuje 94 dětí,  rozdělených do čtyř tříd podle věku a potřeb: 
Čtyřlístek, Berušky, Žabičky a Koťata.

Podzimní aktivity a akce pro děti a rodiče V září a říjnu děti využívaly krytý bazén v MŠ, což 
prodloužilo plaveckou sezónu. Děti z Koťat a Čtyřlístku navštěvovaly plavecký kurz v Aqua centru 
v Jičíně. Za pěkného počasí děti často vyrážely na dlouhé výlety do přírody, například na Zebín,  
Libosadu a do Jičína. Navštěvovaly také tělocvičnu v základní škole, kde plní projekt "Se Sokolem 
do života". Dne 3. října 2024 proběhla odpolední akce pro rodiče s dětmi ve spolupráci s MAP – 
Bramborování, kterou navštívilo přibližně 50 dětí s rodiči. O týden později děti z tříd Čtyřlístek a 
Žabky navštívily Muzeum Lomnice nad Popelkou v rámci projektu Čtyřlístek.

Zima plná radosti a společných zážitků

V prosinci mateřskou školu navštívil Mikuláš se svou družinou, přinesl dětem dobroty a děti si na 
třídách uspořádaly vánoční besídky s tvořivými dílničkami. Navštívily také Zoologickou zahradu ve 
Dvoře Králové nad Labem a ozdobily vánoční stromečky.

Nejkrásnější akcí na závěr roku bylo vánoční zpívání v plně obsazeném kostele sv. Jakuba v Jičíně, 
které proběhlo 13. prosince 2024. V novém roce 2025 děti začaly jezdit na školičku bruslení do 
Jičína.

Masopustní radovánky a karnevalové veselí

Dne 28. února 2025 se děti předvedly v úžasných maskách na masopustním průvodu Valdicemi. O 
týden později pokračovala zábava na karnevalu v kulturním domě ve Valdicích, kde děti a jejich 
rodiče tancovali a bavili se v originálních maskách ve stylu Afrika.

Mateřská  škola  Valdice  je  skutečně  centrem  společenského  a  vzdělávacího  dění  v  obci,  které 
propojuje generace a přináší radost nejen dětem, ale i jejich rodičům a prarodičům.

Kateřina Krčková, MŠ Valdice
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ZPRÁVY ZE ZÁKLADNÍ ŠKOLY

Akce ve školním roce 2024/2025 od ledna 2025 

10.2. – 14.2. jsme zavítali do Nové Paky na sjezdovku Máchovka. Byl sníh, tak jsme trénovali od 
pondělí do pátku a pilovali lyžařský styl. Pro některé to byl obrovský výkon, v pondělí stáli poprvé 
na lyžích a do pátku zvládali slalom a sjezd.
Hned po lyžích jsme si  vyzkoušeli  i  bruslení.  17.2.,24.2. a 3.3.  jsme přijeli  do Jičína na zimní 
stadion,  obuli  brusle  – s tím nám pomáhali  rodiče – a  šli  jsme bruslit.  Opět  jsme byli  úspěšní 
bruslaři, někteří opět podali obrovský výkon, kdy stáli na bruslích poprvé. 
Od listopadu jsme zahájili kroužek Samík – je to kroužek pro předškoláky, aby poznali školu, nebáli 
se ve škole, zúčastnily se všechny paní učitelky i vychovatelky i pan ředitel. Předškolákům jsme 
předvedli, co všechno by mohli umět do 1. třídy, co všechno se budou učit, také si vyrobili zajímavé 
výtvory, naučili se trochu psát, počítat, mluvit anglicky, poznávali dopravní značky. 
1.3. jsme opět otevřely dveře do naší školy pro všechny přátelé, bývalé i současné žáky. Přišlo se na 
nás podívat plno návštěvníků, někteří se chtěli vrátit a znovu si vyzkoušet třeba i 1. třídu. Ale to by  
nešlo, poznalo by se, že už umí číst, psát a počítat. Akce se vydařila, takže příští rok otevřeme zase.
7.3. proběhl dětský karneval v Kulturním domě ve Valdicích. Při přípravě spolupracovali všichni, 
kdo mají ruce a nohy a také Obec Valdice, Mateřská škola a Základní škola. Téma byla Afrika, tak 
se na sále objevilo spousty divokých zvířat, roztomilých i nebezpečně divokých, a také se objevily 
tradiční masky z filmů a pohádek. 
28.3.  jsme si  zašli  do divadla v Mladé Boleslavi.  Ne všichni,  jen 1.,2.  a  3.třída.  Zašli  jsme na 
představení Pyšná princezna s opravdovými herci. Krásné představení. A do opravdového divadla 
jsme se museli správně a vhodně obléknout. Kdo by šel v teplácích? Všichni jsme se krásně oblékli, 
víme, co se sluší. Cestou jsme pozdravili sochu Jana Amose Komenského, protože 28.3. se narodil a 
slaví se Den učitelů.

Michaela Lüftnerová, ZŠ Valdice

7
Zpravodaj obce Valdice / duben 2025



TJ SOKOL VALDICE

Jarní Sokolení
Oddíl všestrannosti pod vedením náčelnice Marie Fialové zaměřil  jarní přípravu na Župní přebor v 
gymnastice a atletice, který se bude konat 27.4.2025
V atletických  disciplínách  (hod,  sprint,  skok  do  dálky  a  běh)  budou  děti  a  dorostenci  závodit 
tentokrát na hřišti 3. ZŠ v Jičíně.
Přebor v gymnastice se uskuteční  opět v moderní tělocvičně valdické Základní školy, která nabízí 
příjemné zázemí i vybavení cvičebním nářadím. 
Místní kolo závodů plánujeme na 12.4.2025  Všechny děti mají možnost předvést svoje cvičební 
sestavy a ukázat, jaké pokroky ve cvičení udělaly.

Naši mladí Sokolové reprezentovali náš oddíl  také ve šplhu a domů se vrátili se třemi zlatými 
medailemi: kategorie žáci – Štěpán Vojtko
                   kategorie  žákyně – Natálie Fojtová
                   kategorie muži – zlato z loňska obhájil Tadeáš Vojtko 
 Vítězům  blahopřejeme!
 Závody hostila Tělocvičná jednota v Nové Pace 18.3. 2025

Oddíl florbalu trénuje pravidelně každé úterý. Na jaře má v plánu  přátelské
utkání se Železnicí a Dolní Kalnou. Nevýhodou je dle trenéra Ing. Aleše Kulhánka  různý věkový 
rozdíl mezi mladými florbalisty a florbalistkami, proto se  v soutěžích obtížně zařadí do příslušných 
kategorií. Stále přijímá nové hráče a hráčky, které mají o tuto dynamickou hru zájem.

Dne 21.3. 2025 se v Kulturním domě ve Valdicích konala Valná hromada naší Tělocvičné jednoty. 
Byl  zvolen   nový výbor   naší  jednoty  ve  stejném složení  jako v  předchozím období.  Členská 
základna se rozšířila  o nové členy, zejména děti, kterých máme nyní 85, a kteří pravidelně plní 
tělocvičnu a sportují.
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Když se chce, tak to jde
V pátek 4.4. 2025 se sešli mladí Sokolové a jejich kamarádi u rybníka Oboráku, aby společnými 
silami uklidili odpad, který se mnoho let hromadil v okolí rybníka.
Po  zimě  byl  rybník  částečně  vypuštěn  a  staré  pneumatiky,  plastové  bedny,  sklo,  staré  boty  a 
igelitové pytle nám kazily výhled na krásný rybník. 
Ten je  častým cílem procházek dětí ze zdejší mateřské školky, lidé sem chodí venčit své čtyřnohé 
kamarády, děti se zde učí jezdit na kole a in-line bruslích. Okolí  rybníka je pro valdičáky malou 
oázou klidu, kterou ruší bohužel jen hluk z přilehlého obchvatu. Cesta přes hráz rybníka  se stala 
také oblíbenou spojovačkou osobních aut na obchvat. Řidiči aut zde neohleduplnou a rychlou jízdou 
ohrožovali  chodce.  Od ledna  2024  jednala  paní  Zdena  Skrbková  s majitelem pozemků MUDr. 
Krabcem a panem Křížem z Radimi, který hospodaří na přilehlých polích. Cílem bylo uzavřít tuto 
cestu pro motorová vozidla.
Došlo  k dohodě.  V srpnu  2024  zde  nechal  MUDr.  Krabec  instalovat  žlutou  závoru,  která  je 
uzamčena zámkem a používána pouze pro nutný průjezd zemědělských vozidel. 
Za slunečného odpoledne se děti a tři dospělí pomocníci společně pustili do vytahování odpadků, 
pomocí klacků lovili staré boty a tahali pneumatiky z vody, nebáli se zabrat ani  ušpinit!
Těžké „úlovky“ se rychle hromadily na hrázi rybníka, za dvě hodiny bylo hotovo!
Děti dostaly sladkou odměnu a také obrovské poděkování od majitele rybníka a okolních pozemků 
MUDr. Krabce, který obdivoval zájem dětí o očistou přírodu v našem okolí. Hned druhý den ráno 
osobně odpad odvezl do sběrného dvora.
Sám přiložil ruku k dílu a s pomocí  pana Jiřího Macha zavlekli pneumatiky za řetěz a pomocí 
traktoru vytáhli z vody dalších 9 pneumatik,včetně jedné od traktoru. Všichni budeme doufat, že 
v této době už nikoho nenapadne se odpadků takto neohleduplně zbavovat. 
Toto krásné místo si zaslouží naši pozornost a péči. Je místem, kde se propojí lidé a příroda. Hnízdí  
zde několik volavek, kachny divoké, lysky, minulý rok zde labutě vyvedly 8 mláďat. Pro žáby a 
nutrie je rybník také vítaným útočištěm.
Děkujeme všem, kteří pomohli  dát toto místo opět do pořádku.

Zdeňka Skrbková, TJ Sokol Valdice
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TJ SKP VALDICE

Družstva mládeže stále pokračují v souklubí se Železnicí. Jsme za tuto spolupráci rádi a určitě v ní 
hodláme spolupracovat. Družstvo starších žáků se nachází na třetí příčce tabulky meziokresního 
přeboru.  Mladší  žáci  jsou v okresním přeboru na  první místě.  Družstvo mužů zahájilo druhou 
sezonu  v  souklubí  s  Podskalanem Podhradí  a  zatím si  vede  poměrně  slušně.  Druhá  příčka  za 
hořickou rezervou je příslibem do příští sezony, ve které chceme útočit na postup do okresního 
přeboru. Během zimní přestávky se nám podařilo získat několik slibných hráčů k posílení týmu a 
věříme, že se přítomnost těchto hráčů projeví už na jaře.

Ondřej Pithart, TJ SKP Valdice

SDH VALDICE

Sbor dobrovolných hasičů obce Valdice jako svou první akci v letošním roce uspořádal výroční 
valnou hromadu. Členové se sešli  v pátek 13.ledna v 18hodin.  Přivítali  mezi sebou i  významné 
hosty, za obec Valdice dorazila paní starostka Věra Skrbková, za HZS KHK Ladislav Oborník, 
zástupci SDH Železnice a našeho okrsku. Na valné hromadě sboru byli předneseny postupně zprávy 
o  činnosti  starosty,  velitele,  velitele  výjezdové  jednotky  a  také  vedoucích  jednotlivých 
mládežnických kategorií. 
Jednotlivé zprávy shrnuli akce a aktivity sboru za uplynulý rok 2024, včetně úspěchů na sportovní  
poli. Nedílnou součástí je i kontroly pokladny a zpráva o jejím stavu.
Na valné hromadě byl i  předán pamětní  list  našim „Zasloužilým hasičům“ a to panu Františku 
Válkovi a Petru Burešovi u příležitosti 160.výročí Českého hasičstva.
Sbor uspořádal i dnes již tradiční masopust, zde musím poděkovat nejen obci Valdice za podporu, 
ale i dalším sponzorům – bez této podpory by nebylo možno akci vůbec uskutečnit.
V měsíci květnu náš sbor bude pořádat okrskovou soutěž. Akce je naplánována na sobotu 17.května 
od 10hodin. Následně odpoledne bude k poslechu hrát hudba. 

Radek Drobný, starosta SDH Valdice
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VÝJEZDOVÁ JEDNOTKA 

Naše jednotka začala první čtvrtletí roku 2025 prvním výjezdem 7.1.  k požáru rodinného domu v 
Horním Lochove , kde jednotka pomáhala s odchytem psů a koně .
O týden později 14.1. vyjela jednotka do obce Těšín v katastru Železnice k požáru kůlny v blízkosti  
obytného domu , kde jednotka prováděla rozebrání střešní konstrukce pro lepší likvidaci požáru a 
odklízení práce palivového dřeva . V březnu 3.3. se jednotka zúčastnila školení na stanici v Nové 
Pace  na  téma dýchací  technika  a  průzkum v  zakouřeném prostředí  ,  vyhledání  osob  a  použití 
útočného proudu při vstupu do hořícího objektu .
V  dalším  čtvrtletí  nás  čekají  další  podobná  cvičení  pro  zdokonalování  akce  schopnosti  naší 
výjezdové jednotky Valdice.

Šídlo Roman, velitel JSDH
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KDYŽ BLÁTO A TÍHA NADNÁŠÍ

Shrnutí sportovní činnosti v roce 2024
Letošní závodní sezónu jsem zahájil již v lednu, kdy jsem se zúčastnil závodu Predator Winter Race 
v Plzni. Celkové druhé místo bylo příjemným povzbuzením do dalšího tréninku. Měsíc poté jsem 
nastoupil ke dvěma závodům v Hradci nad Moravicí, kde jsem se umístil na třetím a osmém místě. 
V této části sezony jsem stále tvrdě trénoval a měsíční uběhnutá vzdálenost se často blížila k metě 
400 km. Následoval první zahraniční závod na španělském ostrově Mallorca a opět umístění na 
bronzovém stupni. V jarních měsících se pravidelně účastním čistě běžeckých závodů. Konkrétně 
pražského půlmaratonu a závodu Vaše Liga 10 km. Na obou tratích jsem dokázal  vylepšit  svá 
osobní maxima. Nechyběl jsem ani na jičínském závodu Weber City Run 10 km, kde jsem obsadil 
opět třetí příčku. V mém závodním kalendáři dále figurovala řada evropských závodů. Nejprve jsem 
dokázal zvítězit ve své věkové kategorii na závodě Spartan Race Slovinsko a poté jsem se přesunul 
na jeden z vrcholů sezóny, kterým bylo mistrovství Evropy v překážkovém běhu. Letošní ME se 
konalo v Itálii a já se cítil maximálně připraven a motivován. Poprvé jsem byl také nominován do 
národní mužské štafety, která se skládá ze třech elitních překážkových běžců z České republiky. 
Absolvoval jsem celkem tři závody, ale bohužel jsem nepředvedl výkony, na které jsem cílil. Po 
závodech v Itálii jsem navíc začínal pociťovat bolest v koleni, která mě značně limitovala. I přes 
tuto zdravotní komplikaci jsem dokázal zvítězit v dalším běžeckém závodě, kterým byl Olympijský 
běh  v nedaleké  Dřevěnici.  Do  tréninkového  plánu  jsem zařadil  cyklistiku  a  plavání,  abych  co 
nejvíce ulevil pohybovému aparátu. Nicméně můj zdravotní stav se příliš nelepšil, a proto jsem se 
rozhodl podstoupit operaci kolene. Jednalo se pouze o ošetření menisku, což není komplikovaný a 
náročný zákrok. Během několika týdnů jsem se vrátil zpět do plného tréninku a na konci září jsem 
stál opět na startu ostrého závodu v Plzni. I tentokrát z toho bylo umístění na třetím místě. Sbírku 
bronzových  pozic  jsem  rozšířil  i  zatím  v posledním  závodě,  což  byl  Spartan  Race  Beast 
v Bedřichově. Největší  a nejtěžší  výzvu letošního roku mám stále ještě před sebou. V listopadu 
cestuji  do  Řecka  na  mistrovství  světa  ve  Spartan  Race.  Jedná  se  o  vrcholnou  akci  v celém 
sportovním odvětví překážkového běhu. Ve třech dnech absolvuji tři různě dlouhé závody, což je 
opravdu velmi  náročné.  Budu se  snažit  předvést  co  nejlepší  výkon,  hrdě reprezentovat  Českou 
republiku i obec Valdice a vylepšit loňské 21. místo. 
Velice si vážím podpory od naší obce. Bez této podpory bych nemohl provozovat tento sport a plnit 
si tak své sportovní sny a cíle. 

Josef Drbohlav
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ZAPOMENUTÉ VALDICE – zapomenutá škola
U příležitosti zateplení školní budovy...
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KALENDÁŘ NADCHÁZEJÍCÍCH AKCÍ
(aktuálně na stránkách obce)

Pozvánky na akce Odpady
5. 4. 2025 – Jídla našich babiček
11. 4. 2025 – Zápis do 1. třídy
26. 4. 2025 – Zájezd Divadlo Broadway Praha - Mýdlový 
princ
5. 6. 2025 – Dětský den (bude upřesněno)
7. 6. 2025 – Zájezd pro rodiny Centrum řemesel - Svět 
rostlin
17.6.2025 – Setkání s rodiči prvňáčků 
19.6.2025 – Rozloučení s předškoláky 
27.6.2025  – Slavnostní rozloučení s žáky 5. třídy ZŠ 
30.8.2025 – Valdické letní slavnosti 

3. 4. 2025 – přistavení kontejneru COOP (odvoz pátek)
12.6.2025 – přistavení kontejneru ul. Přátelství
                    (odvoz pátek) 
7.8.2025 – přistavení kontejneru COOP (odvoz pátek) 

KUDY KAM?

Obecní úřad
ou@valdice.cz
www.valdice.cz
středa: 15.00 – 17.00 hod.
t: 493 533 325

Místní knihovna
Jana Machková
knihovnavaldice.webk.cz
valdice.knihovna@seznam.cz
pondělí a čtvrtek: 15.00 - 17.00 hod.

MUDr. Marek Vávra
Po: zavřeno
Út: 14.00 – 18.00 hod.
St: 14.00 – 17.00 hod.
Čt: 7.00 – 13.00 hod.
      MUDr. Igor Moose
      sestra: Šárka Krupičková
Pá: 13.00 – 15.00 hod.
Přednostní komunikace přes elektronickou sestru Emmy: 
www.sestraemmy.cz/vavra – (označit „Valdice“)

Tělocvična při ZŠ Valdice
J. Drbohlavová
t: 720 406 863

Náměty a připomínky posílejte na adresu ou@valdice.cz. Děkujeme.
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